
 
 

SÖDRA ÅSNENS FIBERNÄT 

 

MEDLEMSINFORMATION JANUARI 2022 

 

Hej, 

Den 18 november genomfördes årsmötet i Ålshults handelsbod. Mötet hölls 

senare än vanligt med anledning av Corona pandemin och de restriktioner som 

tidigare gällt. Några medlemmar dök upp och deltog efter gemensam fika i 

årsmötesförhandlingarna med redovisning, information och val enligt dagordning. 

Kommande år består styrelsen av Tore Ragnarsson, Mårten Guldstrand, Agnetha 

Ragnarsson, Leif Karlsson, Ingvar Johansson, Maria Sigfridsson/Karlsson samt 

suppleant Lars-Erik Marcusson. Mötet beslutade att månadsavgiften för 

avskrivning skall justeras från 80 kronor till 100 kronor plus moms per månad. 

Anledningen till detta är att vi skall kunna skriva av nätet inom rekommenderad 

tid. Ändringen kommer träda i kraft vid årsskifte 2021-2022. I övrigt flöt mötet på 

och det blev det som vid nyår ”same procedure as last Year”. 

 

Så lite om nuläget, 

Vi har under förra året arbetat med en utökning av fibernätet i Dunshult, Sjöaryd 

och Långaryd. Bakgrunden till utökningen är Eon och deras arbete med att 

förbättra sitt elnät. Samförläggning med Eon är mycket kostnadseffektiv om det 

finns tillräckligt många intressenter inom aktuellt område. Det arbetet är nu klart 

och håller på att sammanställas. Vid årsskiftet 20-21 var vi 100 anslutningar i 

föreningen. Det antalet har under förra året ökat och vi är nu 114 anslutningar 

vilket vi är mycket glada över. Nya medlemmar hälsas hjärtligt välkomna. 

 

// Styrelsen 


